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Opgemaakt door Linde Gasseling 
Aanwezig Commissiegriffier Linde Gasseling. 

Plaatsvervangend voorzitter M. van Oosterwijk. 
De heren J. Hendrickx (CDA), N. de Vries (CDA), G. van der Put (PvdA), A. 
van Baal (PvdA), A. de Laat (SP),  P. Schellekens (VVD), J. van Gulik (LRG), 
B. Schellekens (LRG).  
De dames mw. Eikelenboom (SP), M. Immink (Pro Actief Goirle), K. van 
Rijswijk de Jong (VVD), J. Aerts-Hermans (LRG). 
Wethouders S. Sperber en S. Verhoeven. 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Dhr. Snels, dhr. van Iersel (wordt vervangen door dhr. van Gulik), wethouder 
van Groenendaal (wordt vervangen door wethouder Verhoeven). 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op http://bestuur.goirle.nl/vergaderingen/commissie-welzijn/2012/28-
augustus/19:30 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering en verwelkomt het nieuwe commissielid namens Lijst Riel Goirle, dhr. B.  
Schellekens. 
 
2. Presentatie en aanbieding rapport Rekenkamercommissie Brede Schoolontwikkeling in Goirle 
Mw. Hendrickx, lid van de rekenkamercommissie, geeft een presentatie over het rapport. 
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel Goirle 
 

Bedankt de rekenkamercommissie voor het rapport en juiste bevindingen. Nuanceert dat 
bij de brede school in Riel de kinderopvang is weggevallen. Lijst Riel Goirle kan zich vinden 
in de conclusies en aanbevelingen. Het college kan hier lering uit trekken voor de brede 
school in Riel. Brede scholen kunnen er in verschillende soorten en maten zijn. Vindt het 
te kort door de bocht geredeneerd door sommige partijen dat er geen draagvlak is voor de 
brede schoolontwikkeling. Men moet wennen aan de voorzieningen. Bij toekomstige brede 
scholen moet er op basis van de behoefte uit de wijk bekeken worden welke soort brede 
school benodigd is. Deelt de visie van Pro Actief Goirle om over een jaar de visie over de 
brede schoolontwikkeling in de commissie en raad terug te laten komen.  

CDA 
 
 
 

Het CDA vindt het een goed onderzoek: het bevestigt de vermoedens van het CDA. Het 
brede schoolconcept functioneert op dit moment niet volgens het CDA. Er is geen 
maatschappelijke behoefte uit de wijken voor bovenschoolse voorzieningen. Het CDA 
onderschrijft de conclusies en aanbevelingen maar verscherpt ze ook. Stelt voor om de 
verdere brede schoolontwikkeling door de Stichting Brede Scholen Goirle in samenspraak 
met de wijken op te laten pakken, zonder regie vanuit de gemeente en inzet van een brede 
school coördinator. Daarnaast stelt het CDA voor om de brede schoolvisie te herzien, 

http://bestuur.goirle.nl/vergaderingen/commissie-welzijn/2012/28-augustus/19:30
http://bestuur.goirle.nl/vergaderingen/commissie-welzijn/2012/28-augustus/19:30
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omdat er geen behoefte is aan een brede school zoals in oorsprong bedoeld was. 
Een brede school is geen doel op zich en er moet een maatschappelijke behoefte aan ten 
grondslag liggen, die dus niet blijkt. Willen we nog wel een nieuwe brede school in Goirle 
en Riel? Goede, modern adequate scholen zijn ook een optie.  

VVD 
 
 
 

De VVD geeft haar complimenten voor het stuk. Stelt een aantal vragen aan het college 
over de raad van toezicht en de combinatiefunctionaris. Vraagt het college goed te sturen 
op verantwoordingsrollen. Geeft aan dat er ook goed moet worden gekeken naar de 
nieuwe taken die op de gemeente afkomen en de mogelijke rol van de brede scholen 
hierin. Wanneer een brede school in Riel niet past, moet er hier geen brede school worden 
opgezet.  

PvdA 
 

De PvdA geeft haar complimenten aan de rekenkamercommissie. Sluit zich niet aan bij de 
standpunten van het CDA en de SP. Geeft aan het brede schoolconcept niet te willen 
loslaten. Er is een verbeterd toezicht door de raad benodigd. Vraagt extra aandacht voor 
een integraal kostenoverzicht en overzicht met inhoudelijke gegevens.  

PAG 
 

Pro Actief Goirle omarmt de aanbevelingen en conclusies. De inhoud is niet vertaald naar 
concrete doelen en rollen, waardoor de inhoudelijk visie blijft zweven. Stelt een aantal 
vragen aan het college (zie toezeggingenlijst). Wil graag een overzicht van de kosten 
ontvangen en over een jaar een stuk over de voortgang van de brede schoolontwikkeling 
en een duidelijke visie hieromtrent. Vindt het te prematuur om te zeggen dat er geen 
wijkbehoefte is voor de brede scholen. Moeten de bevindingen uit het rapport wel 
meenemen naar nog te bouwen brede scholen.  

SP 
 

De SP geeft complimenten voor het stuk. Kan zich vinden in het standpunt van het CDA 
over wijkactiviteiten. Vraagt zich af of er wel voor De Kameleon en De Vonder een brede 
school moet komen. De brede school is vooral in achterstandwijken een succes en in 
Goirle is er tevens voldoende cultureel aanbod.  

 
Advies van de commissie: 
De conclusies worden onderschreven. De aanbevelingen worden onderschreven, maar tevens 
aangevuld/aangescherpt:  
- De brede school is geen fait accompli. Per elke eventuele brede school moet worden bekeken of het op die plek 
zinvol is. Draagvlak en maatschappelijke behoefte zijn vereisten en daaruit vloeit voort welke brede school vorm 
eventueel benodigd is.  
- Adviseert de raad om over een jaar de visie op brede schoolontwikkeling te evalueren en eventueel te herijken.  
 
Conclusie: Het voorstel kan als B- stuk naar de gemeenteraad. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
- Er wordt informatie verstrekt over de mogelijke verlenging van de subsidie door de provincie voor de 
combinatiefunctionaris.  
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- Het college verstrekt informatie over hoe de verantwoording van de Stichting Brede Scholen Goirle kan 
worden vormgegeven (de gemeente trekt zich terug en de regierol over de brede schoolontwikkeling komt bij de 
stichting te liggen). 
- Het rapport van de rekenkamercommissie laat zien dat de coördinatie vanuit de gemeente over de brede 
schoolontwikkeling niet goed is verlopen. Hoe heeft de gemeente op dit manco ingespeeld? 
- Het rapport van de rekenkamercommissie laat zien dat Stichting Jong en het Factorium de huurprijzen in brede 
scholen te duur achten. Hoe is het college met deze informatie omgegaan? 
- Er ontbreekt een inhoudelijke visie omtrent de brede schoolontwikkeling, aangezien er geen duidelijke doelen, 
rollen en verantwoordelijkheden zijn geformuleerd. Hierdoor kan een combinatiefunctionaris moeilijk de vereiste 
taken uitoefenen. Acht het college het niet wijzer om de daarmee gemoeide € 93.000 voor een ander doel in te 
zetten? 
- Er is subsidie verstrekt aan de Brede Scholen: hoe is dit mogelijk wanneer de doelen en daarmee de verwachte 
prestaties niet duidelijk zijn?  
 

3. Evaluatie Back to Basics (er wordt expliciet om een uitspraak gevraagd van de raad)  
 

Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel Goirle 
 

Lijst Riel Goirle vindt dat ze voldoende betrokken is geweest in de voorbereidingen van 
Back to Basics. Het was echter onduidelijk hoe de thema avonden zijn opgepakt. 
Onderschrijft de conclusie van het onderzoek dat de punten van beoordeling niet duidelijk 
waren en dat een inloopuur verstandig zou zijn geweest. Door het schuiven met termijnen, 
is er haastwerk geleverd met bijkomende fouten. De raad moet de weegfactoren weten 
om te kunnen controleren. Wil vragen om verbeterpunten in het vervolg vooraf met de 
raad en commissie te bespreken. 

CDA 
 
 

Dit voorstel is al besproken. Het CDA is tevreden over het resultaat. De raad is voldoende 
aan bod geweest. De kritische noten van de evaluatie kunnen door het college worden 
meegenomen. Het CDA onderschrijft de aanbevelingen.  

VVD De VVD vindt de wijze waarop de raad is betrokken voldoende. 
PvdA 
 

De PvdA is positief over hoe de raad is betrokken. Vindt het van belang om kleine partijen 
goed mee te nemen in het subsidieproces.  

PAG Pro Actief Goirle heeft haar mening al in de vorige commissie geuit. Het stuk kan als B-
stuk door.  

SP De SP blijft het Back to Basics traject een ingewikkeld traject vinden. Blijft bij haar 
eerder geuite standpunten.  

 
Advies van de commissie: 
Bij behandeling van dit voorstel in de commissie Welzijn op 29 mei en 28 augustus 2012 was de commissie in 
het algemeen van mening dat de raad voldoende is betrokken bij het proces Back to Basics. De bevindingen van 
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het college worden onderschreven. Aangetekend wordt dat bij de raad soms het zicht heeft ontbroken op de 
wijze waarop uitspraken uit de thema-avonden zijn opgepakt en verwerkt.  
Het wordt van groot belang geacht om kleinere verenigingen goed en op maat te betrekken bij het 
subsidieproces. 
Een aantal fracties vindt het van belang dat de wegingsfactoren voor subsidieverlening vooraf bekend zijn.  
 
Conclusie: Het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad. 
 
 
4. Begroting 2013 en jaarrekening 2011 GGD Hart voor Brabant  
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel Goirle 
 

Lijst Riel Goirle vindt dit voorstel mosterd na de maaltijd. Stemt in met het voorstel, maar 
vraagt zich af of de controlerende functie van de raad weg is. Stelt een aantal vragen aan 
het college. 

CDA Gaat akkoord met het voorstel. 
VVD Gaat akkoord met het voorstel maar vraagt zich af of de controlerende taak van de raad 

vervalt. 
PvdA Gaat akkoord met het voorstel. 
PAG Stelt een aantal vragen en gaat akkoord met het voorstel. 
SP Stemt in met voorstel en is er blij mee dat de bezuinigingen zijn gehaald. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad.  
 
Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Sperber zegt toe de gewenste lokale taakaccenten van de gemeente Goirle (zoals bijvoorbeeld het 
CJG, Triple T en de brede school) te inventariseren en naar de GGD te communiceren.   
 
Wethouder Sperber zegt toe informatie te verstrekken aan de commissie over de consequenties van het 
omzetten van de bijdragen 0-4 jarigen naar een inwonersbijdrage zoals besproken in de vergadering van het 
algemeen bestuur van de GGD op 4 juli.  
 
5. Tarieven gemeentelijke sportaccommodaties 
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel Goirle 
 

Lijst Riel Goirle wil niet tornen aan het voorstel. Wil wel werken naar een nieuwe 
systematiek.  
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CDA Het CDA stemt in met het raadsvoorstel en antwoordt op de suggestie van de SP niet te 
willen afwijken van de vaste systematiek.  

VVD De VVD stemt in met voorstel. 
PvdA De PvdA sluit zich aan bij het CDA. 
PAG 
 

Pro Actief Goirle vraagt zich af of de indexering opweegt tegen de kosten die benodigd 
zijn om de verhoging in te voeren, aangezien vanaf 1 januari 2013 een nieuwe 
berekeningssystematiek wordt gehanteerd.  

SP 
 

De SP stelt voor om de tarieven niet te indexeren. Aangezien de gymzalen worden 
afgebroken, hoeven er toch ook geen extra kosten te worden gemaakt? 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
6. Uitvoering herkansing Back to Basics (verzoek SP)  
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel Goirle 
 

Voor Lijst Riel Goirle was het niet duidelijk dat verenigingen geen herkansing kregen, 
wanneer ze gedeeltelijk hun subsidie zijn verloren. Meent dat ze door wethouder Sperber 
op het verkeerde been is gezet hieromtrent. Het was coulanter geweest om het verzoek 
van VV Riel wel in behandeling te nemen. Er was in ieder geval een leermoment mogelijk 
geweest wanneer VV Riel inhoudelijke feedback had gekregen. Steunt de vragen van de 
SP.  

CDA 
 
 

Het CDA sluit zich aan bij de PvdA. Stoort zich eraan dat de discussie steeds terugkomt. 
Laat onverlet dat de communicatie (wat in de evaluatie is opgenomen) een verbeterpunt 
is. 

VVD 
 
 

Natuurlijk wringt het als je zo lang weer moet wachten tot een nieuwe indiening voor 
subsidie mogelijk is. Als je hier echter aan gaat tornen, komt het bedrag wat met Back to 
Basics is gemoeid onder druk te staan. De VVD vindt het voorstel sympathiek, maar lastig 
uit te voeren.  

PvdA 
 

De PvdA sluit zich aan bij Pro Actief Goirle. We hebben ingestemd met Back to Basics. 
We moeten over de uitvoering niet teveel bakkeleien. Vraagt hoe de communicatie naar 
VV Riel is gelopen. Er heeft volgens de PvdA geen oneerlijke behandeling plaatsgevonden.  

PAG 
 

Pro Actief Goirle is het eens met de insteek van het college. Is wel benieuwd wat het 
college van de evaluatie heeft geleerd en hoe de verenigingen in de toekomst beter 
kunnen worden meegenomen.  

SP 
 

De SP vindt dat het subsidiebezoek van de VV Riel opnieuw in behandeling moet worden 
genomen.  

 
Conclusie: Er is geen breed draagvlak voor het voorstel van de SP.  
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7. Verslag van de commissie Welzijn van 29 mei 2012 
De dubbele vermelding van de naam van dhr. Snels wordt uit het verslag gehaald en de toezegginglijst 
doorgenomen. Bij het verslag wordt informatie gegeven over het gesprek met Scouting Goirle. 
 
Er heeft met de verantwoordelijk ambtelijk een gesprek plaatsgevonden over een thema avond transitie 
jeugdzorg, waarbij dhr. Clarijs zou kunnen worden uitgenodigd. De conclusie werd getrokken dat het niet lukt op 
zo'n korte termijn een gedegen thema avond te organiseren, mede gezien het feit dat er bij de afdeling nog 
weinig kennis aanwezig is over het verdere verloop en proces. Daarom is afgesproken dat er door de 
verantwoordelijk ambtenaar een tijdslijn wordt uitgezet omtrent het proces en de bijbehorende beslismomenten 
voor de raad. Aan de hand daarvan kan dan worden gekeken op welke momenten het het meest logisch is om 
de raad/commissie te betrekken en welke informatie aan bod zou moeten komen.  
 
8. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Wethouder Sperber zegt toe een stuk na te sturen over verhuizing van de zorgfuncties naar het Jan van 
Besouw.  
 
Wethouder Verhoeven vertelt dat het gestelde limiet van de startersleningen is bereikt. Gezien de langere 
doorlooptijd van een aanvraag voor een starterslening, is het gestelde limiet zelfs overschreden. Totdat hierover 
met de raad is gesproken, kan er geen geld worden verstrekt. Het college wil de toezeggingen wel stand laten 
houden. Na het college op de hoogte was dat het limiet was bereikt, zijn er geen toezeggingen meer gedaan. 
Zegt dat er een notitie wordt voorbereid over de precieze stand van zaken en hoe we nu verder moeten gaan.  
 
9. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Mevrouw Aerts vraagt naar de voortgang van De Kameleon en De Vonder. Wethouder Verhoeven zegt toe hier 
bij het verslag op terug te komen.  
 
De heer de Vries over de beleidsbestuurde contractfinanciering met SCAG: De doelen zijn bereikt behalve de 
doorberekening van integrale kostprijs. Waarom niet? Wethouder Sperber zegt toe deze vraag te beantwoorden. 
Complimenten voor de enorme energiebezuinigingen.  
 
Vindt het WMO klanttevredenheidsonderzoek een wonder van onbenulligheid en weggegooid geld. In het verslag 
van 24 mei van het bestuurlijk overleg minima wordt gesproken over een eventuele opheffing of overgang van 
de klankbordgroep Wmo naar een adviesorgaan. Wil hier graag meer informatie over. Wethouder Sperber geeft 
aan dat dit een laatst dergelijk onderzoek is. In de toekomst wordt meer gekeken naar de nieuwe aanpak 
omtrent de Wmo en de effecten hiervan. Zegt toe meer informatie te geven over de invulling van de 
klankbordgroep Wmo.  
 
10. Stukken ter kennisname 
- 
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11.  Rondvraag 
Over de transitie van het gemeentelijke sociale domein verschijnt veel informatie. Variërend van rapporten, 
notities, kamerstukken tot wijzigingen in het Gemeentefonds. K2 Brabants Kenniscentrum Jeugd heeft voor u 
de meest relevante informatie geselecteerd en verwerkt in een reader. De reader is bijgewerkt tot en met 6 
augustus 2012. In deze reader vindt u actuele informatie over de transities. 
Gedurende de duur van de transitie van het gemeentelijke sociale domein wordt de reader regelmatig 
bijgewerkt. U vindt de reader op: http://www.k2.nl/publicaties/reader-transitie-jeugdzorg/ 
 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.45 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente 
Goirle in haar vergadering van 9 oktober 2012 2012. 
 
Voorzitter     De commissiegriffier 

 
 
 
 
Dhr. M. Van Oosterwijk      Mw. L.E. Gasseling 

http://www.k2.nl/publicaties/reader-transitie-jeugdzorg/


Toezeggingenlijst  
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Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

20 maart 
2012/28 
augustus 
2012 

Er is  het gesprek aangegaan met Scouting Goirle over de mogelijke 
veranderingen die gaan plaatsvinden in het kader van het 
accommodatiebeleid. De commissie wordt op de hoogte gesteld over 
het verloop van dit gesprek.  

Wethouder van 
Groenendaal/wethouder 
Verhoeven 

Bij verslag  Het eerste gesprek heeft 
plaatsgevonden. Afgesproken is dat 
de gemeente gegevens over de 
exploitatielasten en de 
meerjarenonderhoudsplanning 
overlegt; de Scouting gaat aan de 
hand daarvan nadenken over haar 
toekomst.  

28 augustus 
2012 

Er wordt antwoord gegeven op de volgende vragen omtrent de brede 
schoolontwikkeling1 

Wethouder Verhoeven Bij verslag  Zie bijlage 

                                                        
 
1 - Er wordt informatie verstrekt over de mogelijke verlenging van de subsidie door de provincie voor de combinatiefunctionaris.  
- Het college verstrekt informatie over hoe de verantwoording van de Stichting Brede Scholen Goirle kan worden vormgegeven (de gemeente trekt zich terug en de regierol over de brede 
schoolontwikkeling komt bij de stichting te liggen). 
- Het rapport van de rekenkamercommissie laat zien dat de coördinatie vanuit de gemeente over de brede schoolontwikkeling niet goed is verlopen. Hoe heeft de gemeente op dit manco ingespeeld? 
- Het rapport van de rekenkamercommissie laat zien dat Stichting Jong en het Factorium de huurprijzen in brede scholen te duur achten. Hoe is het college met deze informatie omgegaan? 
- Er ontbreekt een inhoudelijke visie omtrent de brede schoolontwikkeling, aangezien er geen duidelijke doelen, rollen en verantwoordelijkheden zijn geformuleerd. Hierdoor kan een combinatiefunctionaris 
moeilijk de vereiste taken uitoefenen. Acht het college het niet wijzer om de daarmee gemoeide € 93.000 voor een ander doel in te zetten? 
- Er is subsidie verstrekt aan de Brede Scholen: hoe is dit mogelijk wanneer de doelen en daarmee de verwachte prestaties niet duidelijk zijn?  
 
 



Toezeggingenlijst  
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Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

28 augustus 
2012 

Zegt toe de gewenste lokale taakaccenten van de gemeente Goirle 
(zoals bijvoorbeeld het CJG, Triple T, jeugdzorg en de brede school) te 
inventariseren en richting de GGD te communiceren.   

Wethouder Sperber   Voor 1 november is hierover 
duidelijkheid. Dan  is dit besproken 
met GGD en zal het college een 
besluit hebben genomen. 

28 augustus 
2012 

Zegt toe informatie te verstrekken aan de commissie over de 
consequenties van het omzetten van de bijdrage 0-4 jarigen naar een 
inwonersbijdrage (besproken in de vergadering van het algemeen 
bestuur van de GGD op 4 juli) 
 

Wethouder Sperber Bij verslag  Als de GGD de huidige bijdrage voor 
de JGZ 0-4 jaar (nu: op basis van het 
aantal jeugdigen 0-19 per gemeente) 
omzet naar een bijdrage per inwoner, 
gaan sommige gemeenten erop 
vooruit en anderen erop achteruit, 
uitgaande van budgettaire neutraliteit 
over het geheel. Dat is een 
rekenkundig gevolg van het feit dat 
niet alle gemeenten evenveel 
jeugdigen hebben. Voor een aantal 
'nadeelgemeenten' was dat nadeel zo 
fors, dat het DB heeft besloten om 
deze rekenmethodiek nog niet in 
2013 toe te passen. De gevolgen 
voor Goirle zijn nagevraagd bij de 
GGD maar het antwoord hierop is nog 
niet ontvangen.  

28 augustus 
2012 

Zegt toe een stuk na te sturen met informatie over de verhuizing van de 
zorgfuncties naar het Jan van Besouw.  
 

Wethouder Sperber   Concept ligt klaar; is bijgevoegd bij 
collegevoorstel dat zeer binnenkort in 
routing gaat. 



Toezeggingenlijst  
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Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

28 augustus 
2012 

Er wordt informatie gegeven over voortgang van De Kameleon en De 
Vonder.  

Wethouder Verhoeven Bij verslag  De Vonder: opdracht gegeven om het 
bestemmingsplan te maken en 
opdracht gegeven om een visie op 
samenwerking te ontwikkelen met de 
partners in de brede school (incl. 
bestuur Leijbron) 
De Kameleon: overleg gestart met 
schoolbestuur.  

28 augustus 
2012 

Omtrent de beleidsgestuurde contractfinanciering met Stichting SCAG: 
De doelen zijn bereikt behalve de doorberekening van een integrale 
kostprijs. Er wordt hier een toelichting op gegeven.  

Wethouder Sperber Bij verslag Zodra reactie van het 
bestuur van het SCAG is 
ontvangen 

Maandag 10 september 2012 vindt  
het periodieke bestuurlijk overleg 
plaats met  het bestuur van stichting 
SCAG. De vraag zal aan het bestuur 
worden voorgelegd.  

28 augustus 
2012 

Er wordt meer informatie gegeven over de mogelijke toekomstige 
invulling van klankbordgroep Wmo. 

Wethouder Sperber Bij verslag  Eind september zal aan het college 
een voorstel worden voorgelegd over 
de toekomstige invulling van de 
klankbordgroep. 



Toezeggingenlijst  
 
 

 
Verslag commissie Welzijn 29 mei  2012   
   

 

 11

Bijlage 
 
 
Vragen en antwoorden brede school ontwikkeling 
 
 
1.  Er wordt informatie verstrekt over de mogelijke verlenging van de subsidie door de provincie voor de 
combinatiefunctionaris.  
De subsidie vanuit de Impuls Brede Scholen, Sport en Cultuur voor invulling van de combinatiefuncties (in de 
gemeente Goirle 1,9 fte) is structureel. De provincie heeft hier geen rol in; de subsidie wordt rechtstreeks door 
het rijk verstrekt. 
 
2.  Het college verstrekt informatie over hoe de verantwoording van de Stichting Brede Scholen Goirle kan 
worden vormgegeven (de gemeente trekt zich terug en de regierol over de brede schoolontwikkeling komt bij de 
stichting te liggen).  
Net als alle andere subsidieontvangers, legt de Stichting Brede Scholen Goirle na afloop van het subsidiejaar 
inhoudelijke en financiële verantwoording af aan de gemeente. Daarnaast overlegt zij op driekwart van het jaar 
een rapportage, aan de hand waarvan een voortgangsgesprek plaatsvindt. 
 
3.  Het rapport van de rekenkamercommissie laat zien dat de coördinatie vanuit de gemeente over de brede 
schoolontwikkeling niet goed is verlopen. Hoe heeft de gemeente op dit manco ingespeeld?  
De gemeente heeft waar mogelijk voor vervanging van de coördinator gezorgd tot het moment dat de termijn 
van drie jaar waarin de ondersteuning geleverd zou worden, voorbij was. Daarna heeft de gemeente 
goedgekeurd dat het bestuur van de Stichting Brede Scholen subsidiegeld inzette voor inhuur van een 
coördinator. Deze persoon heeft o.a. - samen met het bestuur van de Stichting Brede Scholen Goirle - een 
nulmeting uitgevoerd om inzicht te krijgen in de stand van zaken van de brede schoolontwikkeling. Zij is 
vervolgens de projectcoördinatie gaan doen (één van de combinatiefuncties), onder verantwoordelijkheid van de 
Stichting Brede Scholen Goirle. Hiermee is de coördinatie niet meer in handen van de gemeente, maar van het 
bestuur van de Stichting Brede Scholen Goirle.  
 
4. Het rapport van de rekenkamercommissie laat zien dat Stichting Jong en het Factorium de huurprijzen in 
brede scholen te duur achten. Hoe is het college met deze informatie omgegaan?  
In het rapport staat dat het voor verenigingen en clubs financieel onaantrekkelijk is om hun activiteiten in de 
brede scholen aan te bieden, omdat de huurprijzen van de ruimten in de brede scholen gemiddeld duurder zijn 
dan andere accommodaties in de gemeente. Hierbij worden twee zaken door elkaar gehaald: wanneer 
verenigingen eigen verenigingsactiviteiten hebben in de brede scholen, dan betalen zij een huurprijs. Deze zijn 
gerelateerd aan de (sociale) huurtarieven van het CC Jan van Besouw. Dat deze hoger liggen dan bijvoorbeeld bij 
de wijkcentra heeft ook te maken met de prijs/kwaliteit-verhouding. Wanneer verenigingen echter activiteiten 
aanbieden in het kader van de brede school, zoals naschoolse activiteiten, dan wordt geen huurtarief in rekening 
gebracht. De Stichting Brede Scholen Goirle heeft hiertoe een activiteitenbudget.  
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5. Er ontbreekt een inhoudelijke visie omtrent de brede schoolontwikkeling, aangezien er geen duidelijke doelen, 
rollen en verantwoordelijkheden zijn geformuleerd. Hierdoor kan een combinatiefunctionaris moeilijk de vereiste 
taken uitoefenen. Acht het college het niet wijzer om de daarmee gemoeide € 93.000 voor een ander doel in te 
zetten? Zie antwoord hieronder. 
 
- Er is subsidie verstrekt aan de Brede Scholen: hoe is dit mogelijk wanneer de doelen en daarmee de verwachte 
prestaties niet duidelijk zijn?  
Er is wel degelijk een inhoudelijke visie op de brede schoolontwikkeling, neergelegd in het document 'Visie op de 
brede schoolontwikkeling'. Deze is opgesteld door de gemeente en mede ondertekend door de brede 
schoolpartners. Deze visie is overgenomen in het beleidsplan 'Back to Basics: De Nieuwe Koers'. De Stichting 
Brede Scholen Goirle heeft op de doelstellingen van dit beleidsplan een aanbod gedaan en subsidie toegekend 
gekregen. In deze aanbieding is concreet aangegeven wat de Stichting gaat doen om de brede 
schoolontwikkeling verder invulling te geven. De combinatiefuncties zijn hierin essentieel.  
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